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Årsrapport 2014 för arytmigruppen 
 
Nuvarande arbetsgrupp består från och med 2014 nästan av helt nya medlemmar. Vi som är med i Gruppen är Maria 
Fjorde – BMA på lasarettet i Ystad, Victoria Caldenius - leg. fysioterapeut på Södersjukhuset, Lena Wimark – leg. 
sjuksköterska på elys-lab vid Uppsala Akademiska sjukhus, Agneta Bodin Strand -  leg. sjuksköterska med inriktning 
pacemakervård på Jönköpings lasarett, Tina Westberg – leg. sjuksköterska/pacemakersköterska på St. Görans sjukhus 
samt Elin Westberg – leg. sjuksköterska på elfys-lab på Karolinska Sjukhuset Huddinge.  
   
Arytmigruppens första möte skedde i förbindelse med vårmötet i Malmö. Vårt arbetsmöte handlade till stor del om att 
lära känna varandra, lägga upp en plan inför året samt diskutera gruppens mål och syfte. Mötet var givande – en plan 
lades upp för kommande Tema-dagar november 2015, nya möten planerades in och arbetsgruppen fick besök av 
Barbara Juhl som överlämnade material och gav oss kloka ord inför framtiden.  
 
Ett par månader efter detta valde Tina Westberg att avgå som sammankallande och lämnade över till undertecknad, 
något som vi hade diskuterat i Malmö. Vi tackar för Tinas insats som sammankallande! Det blir inte helt enkelt att leva 
upp till Tinas nivå. Hon har fått många uppskattade ord, inte minst från Tema-dagarna i Visby. Hon är en 
inspirationskälla och en glädjespridare och vi är glada för att hon tills vidare fortsätter att vara med i gruppen med all 
kunskap hon besitter!  
 
Nästa arbetsgruppmöte hölls i november i Jönköping. Platsen valdes för att kunna rekognosera över olika lokaler i 
Jönköping där vi önskar hålla Tema-dagarna.  Agneta i vår grupp var värdinna och guidade oss runt på olika 
konferenslokaler och restauranger samt visade oss runt på sjukhuset, där vi av hjärtkliniken blev bjudna på lunch! Det 
var mycket trevligt alltihop och på kvällen avslutade vi med middag hemma hos Agneta. På morgonen dagen efter hann 
vi med att ha ett arbetsgruppmöte och äta lunch innan var och en tog sig hemåt igen. Vi fick ett så trevligt bemötande i 
Jönköping och vi ser verkligen fram emot att ha våra Tema-dagar i denna mysiga stad.  
 
I december utkom Kardiologföreningens nummer Svensk Kardiologi, där Victoria Caldenius hade skrivit en artikel om 
Arytmigruppen. Det var en mycket bra artikel om arytmigruppen och oss i arbetsgruppen! Bra jobbat Victoria.  
 
Vår energi och fokus ligger nu på Tema-dagarna i Jönköping, 5-6 november 2015. Och vi jobbar på att dagarna ska bli 
minst lika bra som i Visby!  
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